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Spørgsmål nr. S 749 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Sundhedsministeren 

Dato: 3. april 2019 

Stillet af: Jeppe Jakobsen (DF)  

Mener ministeren, at det er i overensstemmelse med Folketingets syv 

overordnede principper for prioritering af sygehusmedicin, at et lægemiddel, 

der giver 2 års forlænget levetid for patienter med knoglemarvskræft, stadig 

ikke er færdigbehandlet i Medicinrådet efter en proces, der har taget over 

halvandet år, og hvor flere medlemmer har kritiseret processen, herunder 

omkostningsberegningerne?  

(Spm. nr. S 749). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Medlemmer af Medicinrådet i skarp kritik af rådets 

afvisning af kræftmiddel« i Sundhedspolitisk Tidsskrift den 14. februar 2019. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jeppe.Jakobsen@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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